
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 715
I forlængelse af svaret på SAU alm. del – spørgsmål 610, hvor ministeren ikke vil oplyse, 
hvad den samlede tidsplan er for de nye ejendomsvurderinger for erhvervsejendomme 
med henvisning til, at IT-tilsynet skal trykteste det, så bedes ministeren oversende de 
tidsplaner, som Skatteministeriet har og ikke skubbe opgaven over på det uafhængige 
IT-tilsyn, som ikke er ansvarlig for udvikling af systemet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand

1/1

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - Spørgsmål 715

Offentligt


